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قهرمانی فرزانه فصیحی  
در دوومیدانی داخل سالن 

قهرمانی آسیا
ایسنا: دونده سرعتی ایران در رقابت های 
دوومیدانی داخل سالن قهرمانی آسیا به 
مدال طلا دست پیدا کرد. فینال دوی ۶۰ متر 
مسابقات داخل سالن قهرمانی آسیا جمعه، 
۲۱ بهمن، برگزار شد و فرزانه فصیحی به مقام 
اول رسید. فصیحی با ثبت رکورد ۷. ۲۸ ثانیه 
زودتر از سایر رقبای خود از خط پایان گذشت 
و قهرمان شد. او در مرحله مقدماتی هم رکورد 
۷. ۲۳ ثانیه را ثبت کرد و به عنوان نفر اول راهی 
فینال شد. حمیده اسماعیل نژاد، دیگر دونده 
سرعتی ایران، هم در فینال این مسابقات زمان 
۷. ۴۸ ثانیه را ثبت کرد و هفتم شد. فاطمه 
محیطی زاده، دیگر ورزشکار ایران در ماده 
پنجگانه، امروز به رقابت با سایر حریفان خود 
پرداخت و با کسب ۳۸۳۵ امتیاز در جایگاه 
هفتم قرار گرفت. مسابقات دوومیدانی داخل 
سالن قهرمانی آسیا از ۲۱ تا ۲۳ به همن به 

میزبانی قزاقستان در حال برگزاری است. 

خارجازمستطیلسبز

 نظر پیرلو درباره کار با  
کریس رونالدو در یووه

به گزارش آس، کریستیانو رونالدو بار دیگر 
با باشگاه جدیدش النصر شروع به درخشش 
کرد. ستاره پرتغالی در نهایت خوشحال 
به نظر می رسد زیرا دوران حرفه ای او در 
عربستان سعودی شروع شده است. جدایی 
او از منچستریونایتد بسیار ناخوشایند بود ولی 
در نهایت حواشی برای ستاره پرتغالی به پایان 
رسیده است. آندره پیرلو، سرمربی یوونتوسی 
بود که کریستیانو رونالدو در آن حضور داشت 
و هیچ مشکلی با او نداشت. پیرلو درباره کار با 
کریس رونالدو در یوونتوس گفت: کار با او برای 
من آسان بود. او پسر خوبی و بسیار حرفه ای 
است. او می خواست در هر بازی به میدان برود و 
در هر بازی گل بزند. ما هیچ مشکلی نداشتیم، 
اما فوتبال خیلی سریع تغییر می کند. سن نیز 
باعث تغییر شما می شود. برای من این یک 

تجربه خوب بود. 

خبـــــر

دعوای پرسپولیس با سازمان لیگ و سپاهان

دیداری تدارکاتی در بین مسابقات لیگ و حذفی! 

سالپنجم
شماره1491

آرمان ملی: دیدار سپاهان مقابل زنیت 
سن پترزبورگ آن هم در میانه های فصل! 
باعث انتقاد پرسپولیسی ها از زمان برگزاری 

دیدار مقابل سپاهان شده است. 
  قرعه کشی 

استقلال و پرسپولیس در دور یک هشتم 
نهایی جام حذفی، به ترتیب مقابل ملوان بندر 
انزلی و سپاهان صف آرایی می کنند. سوم 
بهمن ماه تسنیم نوشت:  مراسم قرعه کشی 
مرحله یک هشتم نهایی مسابقات جام حذفی 
فوتبال باشگاه های کشور ظهر روز )دوشنبه( 
برگزار شد. براساس اعلام »امیرحسین 
روشنک« مسئول برگزاری جام حذفی، 
این  نهایی  یک هشتم  مرحله  دیدارهای 
رقابت ها طی روزهای اول تا سوم اسفندماه 
برگزار خواهد شد. البته با توجه به حضور 
تیم فولاد خوزستان در مرحله حذفی لیگ 
قهرمانان آسیا، دیدار این تیم مقابل گل گهر 

در زمان دیگری برگزار خواهد شد.  
  اعتراض پیروانی 

دیدار  برگزاری  تاریخ  که  حالی  در 
پرسپولیس و سپاهان مشخص شده بود 
این تاریخ تغییر کرد.  مدیر تیم فوتبال 
پرسپولیس از برنامه ریزی سازمان لیگ برای 
جام حذفی و دیدار دوستانه سپاهان با زنیت 
سن پترزبورگ در کوران لیگ انتقاد کرد. 
ایسنا ۱۲ بهمن نوشت: افشین پیروانی، مدیر 
تیم فوتبال پرسپولیس پس از توقف بدون 
گل این تیم مقابل آلومینیوم اظهار کرد: با 
این وضع خودمان هم نمی توانیم حقمان 
را بگیریم. برای هر کس که تصمیم گیرنده 
است، متاسفم. به هدفشان رسیدند. او افزود: 
دلشان نمی خواهد پرسپولیس قهرمان شود. 
پرسپولیس قهرمانی زیاد دارد. بازی حذفی 
ما را ۹ روز فاصله گذاشتند. چه قدرتی پشت 
آن است؟ مگر در روز قرعه کشی نگفتند 
که یکم اسفند بازی است؟ چرا بازی ما 
را سوم گذاشتند؟ برای اینکه یک تیمی 
در آن زمان می خواهد با سن پترزبورگ 
بازی کند. در کوران مسابقات کدام تیمی 
بازی دوستانه می کند؟ این چه تصمیمی 

است؟ مدیر تیم پرسپولیس درباره حواشی 
داوری دیدار با آلومینیوم گفت: وا... باید 
تیم ما بیرون می آمد. اینکه وضع قضاوت 
نیست. پرسپولیس تیم پرهواداری است. 
مشخص است که باهدف جلو می روند. این 
از وضعیت مالی تیم ها که چطور هزینه 
می کند، این از وضع قضاوت و این هم از 
وضع برنامه ریزی. کجای دنیا وسط مسابقات 
لیگ، یک تیم خارجی دعوت می شود که 
بازی دوستانه انجام شود؟ به ما گفتند که 
بازی ما سوم است چون سپاهان می خواهد 
بازی دوستانه انجام دهد. پیروانی در پایان 
گل محمدی  به صحبت های  واکنش  در 
مبنی بر اینکه تا زمانی که او در پرسپولیس 
است، نمی گذارند این تیم قهرمان شود، 
بیان کرد: آقای گل محمدی بهترین مربی 
ایران است. او زحمتش را می کشد و مطمئن 
باشید که تلاش می کنید. یک خبر بد برای 
تیم های رقیب بدهم. البته آن ها هم از حقشان 
دفاع می کنند. منظورم کسانی است که 
نمی خواهند تیم پرسپولیس قهرمان شود. ما 
با قدرت می آییم ولی جان مادرتان مقداری 

انسان باشید. 
  برنامه ریزی سه ماه قبل؟!

سایت باشگاه سپاهان روز شنبه اعلام 

کرد فیفا نیز با ارسال نامه ای، دیدار دوستانه 
سپاهان و زنیت را مورد توجه خود قرار داد . 
به گزارش روابط عمومی باشگاه فولاد مبارکه 
سپاهان، در راستای پیمان خواهرخواندگی 
بین دو باشگاه سپاهان و زنیت سن پترزبورگ 
و در ادامه فعالیت های دوجانبه دو باشگاه در 
سال جاری، دیدار دوستانه تیم های فوتبال 
سپاهان و زنیت نیز با اخذ مجوز از مراجع 
ذیربط، در تقویم برنامه مسابقات دو باشگاه 
قرار گرفت. با توجه به جنبه بین المللی این 
رویداد، در روزهای گذشته، اتحادیه فوتبال 
اروپا )یوفا( و کنفدراسیون فوتبال آسیا )ای 
اف سی( مجوز برگزاری این دیدار را صادر 
کرده بودند. روز گذشته نیز فدراسیون 
بین المللی فوتبال)فیفا( با ارسال نامه ای، 
دیدار دوستانه سپاهان و زنیت را مورد توجه 
قرار داد و برای دو تیم آرزوی موفقیت نمود. 
به این ترتیب و بر اساس هماهنگی های 
انجام شده، دیدار دوستانه تیم فولاد مبارکه 
سپاهان ایران و زنیت سن پترزبورگ روسیه 
در تاریخ جمعه ۲۸ بهمن ۱۴۰۱ ساعت 
۱۵:۳۰ به وقت ایران در ورزشگاه نقش 
جهان اصفهان برگزار خواهد شد. لازم به ذکر 
است، جهت برگزاری هرچه بهتر این رویداد، 
باشگاه سپاهان از سه ماه قبل، ستادی را با 

حضور نمایندگان اداره کل ورزش و جوانان، 
استانداری اصفهان، دفتر وزارت امور خارجه 
در اصفهان و صداوسیمای مرکز اصفهان 

تشکیل داده بود. 
  نظر سازمان لیگ! 

سهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات 
سازمان لیگ فوتبال روز جمعه با بیان اینکه 
لیگ بیست و دوم ۱۵ تا ۲۰ خردادماه به پایان 
می رسد، بیان کرد: این تاریخ باعث می شود 
که تیم ها فرصت خوبی برای استراحت و 
ترمیم خود خواهند داشت و تیم های ما بعد 
از چند هفته رقابت )لیگ بیست و سوم(، 
وارد لیگ قهرمانان آسیا در شهریور شوند. 
او درباره تغییر زمان دیدار پرسپولیس و 
سپاهان در مرحله یک هشتم نهایی جام 
حذفی به دلیل بازی دوستانه سپاهان و زنیت 
بیان کرد: باشگاه سپاهان چهار ماه پیش 
قبل از قرعه کشی جام حذفی این موضوع را 
اعلام کرده بود. باشگاه زنیت یک بازه زمانی 
۲۰ روزه برای حضور در ایران اعلام آمادگی 
کرده بود. باشگاه زنیت یک باشگاه در سطح 
اروپاست و حضورش در ایران می توانست 
برای فوتبال ما آورده داشته باشد. ما آن زمان 
نمی دانستیم پرسپولیس و سپاهان قرار است 
با هم بازی کنند. در همان ایام جام جهانی، 
مدیرعامل باشگاه سپاهان مطرح کردند و 
ما پس از بررسی گفتیم که زمان مناسب 
دیدار با زنیت، زمانی است که فولاد به لیگ 
قهرمانان آسیا می رود. رئیس کمیته مسابقات 
ادامه داد: طبق تقویم مسابقات قبل از اینکه 
نتایج الان مشخص شود، باشگاه سپاهان 
قبل از بازی با پرسپولیس با فولاد، گل گهر، 
ذوب آهن بازی می کند و بازی های سنگینی 
را قبل از بازی با زنیت دارد. اگر بازی زنیت 
نبود، پرسپولیس هفت روز بازی نمی کرد و 
این فاصله، فاصله ای نیست که باز نظر فنی 
به باشگاه پرسپولیس ضربه بزند. ما بازی ای 
را جابه جا نکردیم، فقط بازی سپاهان را در 
آخرین روز برگزاری جام حذفی گذاشته ایم. 
تحمیل سپاهان  به  فشردگی  واقع   در 

 شده است. 

   بازگشت 
وسلی گومز که در روزهای پایانی پنجره تابستانی 
و در اردوی ترکیه به گل گهر ملحق شد، هنوز 
نتوانسته عملکرد خوبی ارائه کند. وی این روزها پس 
از پشت سر گذاشتن آخرین مصدومیت، دوباره به 

تمرینات گروهی بازگشته است. 

      پایان فصل 
 حامد حدادی، کاپیتان و اسطوره تیم ملی 
بسکتبال ایران، با انتشار تصویری از خود در صفحه 
اینستاگرامش، از اتمام فصل جاری برای خودش به 
دلیل مصدومیت و پشت سر گذاشتن دوران نقاهت 

بعد از جراحی خبر داد. 

           مشورت 
بازگشت احمد گوهری به ترکیب پرسپولیس با 
پیروزی این تیم مقابل نفت آبادان همراه بود تا اکنون 
کادرفنی به دنبال جمع بندی برای انتخاب گلر باشد. 
ولسلی ننکا، مربی گلرها و یحیی گل محمدی برای 

انتخاب گلر مشورت می کنند. 
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کوتاه
تسنیم: مهاجم پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان بر این 
عقیده است که در حال حاضر انتخاب مربی ایرانی برای تیم ملی 
تصمیمی منطقی به شمار نمی آید. علی اصغر مدیرروستا  درباره 
بحث انتخاب سرمربی تیم ملی و اینکه خیلی ها بر این عقیده اند 
این بار مربی ایرانی انتخاب شود، گفت: قبل از جام جهانی هم 
نظر خیلی ها این بود که با مربی ایرانی به قطر برویم که اگر این 
اتفاق می افتاد بد نبود، ولی در حال حاضر نظر من این است که 
انتخاب مربی ایرانی نمی تواند چندان منطقی باشد. ما به یک 
مربی بزرگ و صاحب  سبک خارجی نیاز داریم که به فوتبال ما 
بیاید و همه چیز را از رده جوانان تا بزرگسالان زیر نظر بگیرد. 
از طرفی ما می توانیم چند مربی ایرانی را هم در کنار یک مربی 
خارجی بزرگ قرار داده و باعث پیشرفت مربیان خودمان شویم. 
وی در ادامه تأکید کرد: در حال حاضر قیمت مربیان ایرانی 
در لیگ برتر به قدری بالاست که شاید بعضی ها راغب نباشند 
به تیم ملی بروند. از طرف دیگر وقتی ما مربی ایرانی انتخاب 
می کنیم معمولاً به اندازه مربی خارجی به آن فرد بها نمی دهیم. 
علاوه بر این بحث زمان دادن به مربی ایرانی هم مهم است. ما اگر 
می خواهیم فوتبال مان را به صورت درست و اساسی در مسیر 
پیشرفت قرار بدهیم باید یک مربی درجه یک خارجی بیاوریم. 
مهاجم پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان همچنین تصریح 
کرد: مربیان ما تجربه لازم را در میادین بین المللی ندارند و ما در 
فوتبال مدرن روز دنیا باید به این موضوع فکر کنیم. متأسفانه 
۱۰ سال در تیم ملی به کی روش زمان دادیم و او در این مدت 
باید فوتبال ایران را متحول می کرد، ولی هیچ کاری در این زمینه 
انجام نداد. این کارشناس فوتبال ایران در پایان اظهار داشت: در 
حال حاضر بازی های لیگ برتر کیفیت خوبی ندارند و ما فقط 
چند هفته یک بار شاهد هستیم که یک بازی جذاب و تماشایی 

از آب در می آید.  

بیــنالمــلل
 کنفدراسیون فوتبال برزیل اخبار منتشر شده مبنی 
بر انتخاب کارلو آنچلوتی برای هدایت این تیم را تکذیب 
کرد. پایگاه خبری ESPN روز قبل با تأیید خبرهای اخیر 
درباره تمایل فدراسیون فوتبال برزیل برای استخدام کارلو 

این  تیم ملی  سرمربی  به عنوان  آنچلوتی 
کشور، اعلام کرد که مربی ۶۳ ساله رئال 
مادرید در پایان فصل به کار خود در جمع 
کهکشانی ها پایان خواهد داد و برای اولین بار 

در دوران مربیگری اش هدایت یک تیم ملی 
را برعهده خواهد گرفت. چند ساعت پس از 
انتشار این خبر، کنفدراسیون فوتبال برزیل 
واکنش نشان داد و در وب سایت رسمی 
خود نوشت: »کنفدراسیون فوتبال برزیل 
به اطلاع می رساند که خبر منتشر شده 
مبنی بر انتخاب کارلو آنچلوتی سرمربی 
ایتالیایی رئال مادرید به عنوان سرمربی 
جدید تیم ملی برزیل بی اساس است.« 
باید به این نکته اشاره کرد که آنچلوتی 
یک سال دیگر با رئالی ها قرارداد دارد 
و به توجه به عملکرد نه چندان مطلوب 
رئال نسبت به فصل گذشته، شایعاتی 
درخصوص جدایی اش از رئال مادرید به 

گوش می رسد.

دیدگـــــاه
شیوه تهاجمی عالی پرسپولیس 

محمودکلهر
کارشناس فوتبال 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل صنعت نفت آبادان در هفته 
نوزدهم رقابت های لیگ برتر به برتری رسید. یحیی گل محمدی 
در بازی با صنعت نفت به بهترین شکل از عناصر هجومی 
خودش استفاده کرد و موقعیت های زیادی را روی دروازه 
حریف ایجاد کرد. دیاباته در  کنار آل کثیر زوج بسیار زهرداری 
بودند و در گل دوم هم همکاری و هماهنگی این بازیکن بسیار به 
چشم آمد.  پرسپولیس برنامه و تاکتیک هجومی متنوعی را برای 
گلزنی داشت و در نهایت توانست با دست پر از آبادان بازگردد. 
در مجموع شیوه تهاجمی پرسپولیس در دیدار با صنعت نفت 
آبادان بسیار عالی بود و در تمام نقاط بسیار تأثیرگذار در حمله 
شرکت کردند.  به طور حتم گل محمدی می تواند در بازی های 
بعدی از ۳ مهاجم مقابل هر حریفی بهره ببرد و مطمئناً تیم 
فوتبال پرسپولیس هم بسیار راحت می تواند با همین شیوه 
بازی که مقابل صنعت نفت ارائه کرد مقابل هر تیمی بهترین 
بازی تهاجمی انجام بدهد. چون با وظایفی که کادر فنی 
پرسپولیس به دیاباته و آل کثیر داده بود، توانستند خط دفاع 
نفت را به هم بریزند.  مهدی عبدی هم به عنوان مهاجم سوم 
می تواند ضلع سوم مثلث خط حمله پرسپولیس را در بازی ها 
دیگر بسازد و گل محمدی دستش برای بازی تهاجمی باز است.  
پریرا هنوز بازی نکرده است تا درباره عملکرد و توانایی او اظهار 
نظر و صحبتی کنیم، اما اگر بتواند هرچه زودتر در ترکیب و 
تاکتیک پرسپولیس جای بگیرد به طور حتم او هم می تواند 
برای تیم مثمرثمر باشد.  پرسپولیس در دقایق ابتدایی چند 
موقعیت گلزنی را به صنعت نفت داد و آنها نیز با دوندگی و 
اشتباهات مدافعان بهترین استفاده را بردند. اگر تیمی گل 
می خورد قطعاً ناهماهنگی در خط دفاع تیم وجود دارد. گلی 
که پرسپولیس خورد ناهماهنگی مدافعان بود و بازیکنان خط 
هافبک هم به کمک دفاع نیامدند. در این گل فاصله خط میانی 
و دفاعی بسیار زیاد بود و نتوانستند به کمک مدافعان بیایند. 
دیدار هفته بیستم لیگ برتر پرسپولیس مقابل هوادار خواهد 
بود.  پرسپولیس مقابل هوادار هم باید با همین شیوه تهاجمی 
که در دیدار با نفت آبادان ارائه کرد، بازی کند. پرسپولیس از نظر 
نفرات و تاکتیکی تیم بسیار خوبی است و تیم های دیگر برای یک 
بازی بسته با پرسپولیس مقابله می کنند و بازیکنان سایر تیم ها با 
انگیزه مضاعف وارد زمین می شوند. هوادار تیمی است که خیلی 
سریع توپ را از دفاع به خط حمله انتقال می دهد و بازیکنان 
پرسپولیس باید با دوندگی بیشتر جلوی ضدحملات این تیم را 
بگیرند. همچنین با حفظ آرامش خودشان تحت درگیر مسائل 
حاشیه ای بیرون زمین نشوند چون پرسپولیس شایستگی این 

را دارد که قهرمان لیگ برتر شود. 

 واکنش سید مجتبی حسینی سرمربی پیکان به انتخاب سرمربی تیم ملی: 

آپولو که نمی خواهد هوا شود! 
سید مجتبی حسینی سرمربی تیم فوتبال پیکان گفت: 
استقلال در این هفته ها روی دور افتاده و کارمان مقابل این تیم 

بسیار سخت است. 
  بازی با استقلال 

سید مجتبی حسینی در نشست خبری پیش از بازی با 
استقلال اظهار داشت: موضوع مسلم و حتمی این است بازی 
بسیار سختی مقابل تیمی داریم که این روزها بسیار خوب 
نتیجه می گیرد و از قطب های بزرگ فوتبال ایران است. امیدوارم 
بچه ها در این چند جلسه تمرینی که داشتیم، خوب توجیه شده 
و تمرکز خوبی روی این بازی داشته باشند، زیرا واقعا بازی بسیار 
مشکلی مقابل این همه بازیکن خوب و تیمی که روی دور افتاده 
داریم. وی افزود: متأسفانه اتفاق بدی برای ما افتاده و نمی دانم 
به چه دلیل شرایط میزبانی را از پیکان گرفتند. هفته ها در کرج 
بازی می کردیم و شرایط مان هم آنجا خیلی خوب بود. خیلی 
راحت میزبانی را در این شهر از ما گرفتند و باید از مسئولان 
ورزشگاه دستگردی تشکر کنم که اجازه دادند بازی در این زمین 
برگزار شود. هفته ها در کرج بازی می کردیم، اما برای این بازی 

این حق را از ما گرفتند. 
  سرمربی تیم ملی 

 حسینی درمورد اینکه آیا باید در این مقطع برای انتخاب 
سرمربی تیم ملی به سراغ سرمربی ایرانی برویم یا همچنان یک 
سرمربی خارجی برای این تیم انتخاب کنیم، گفت: من در کل با 
لفظ ایرانی و خارجی موافق نیستم . لفظ اشتباهی در فوتبال ما 
جا افتاده است . سرمربی خوب، موفق،  ضعیف و ناموفق داریم . 
آن سرمربی)مارک ویلموتس( که برای ما آوردند، آن اتفاقات با 
او افتاد، شکایت کرد و آن همه از ما پول گرفت، یک خارجی بود. 
وی افزود: پس دلیلی ندارد هر سرمربی ایرانی یا خارجی خوب 
باشد. باید یک مربی خوب برای تیم ملی انتخاب کنند. آپولو که 
نمی خواهد هوا شود. تمام کشورهای دنیا برای تیم های ملی 
خود سرمربی انتخاب کنند  . می خواهد خارجی باشد یا بومی. 
یک سرمربی خوب برای تیم ملی بگذارند دیگر ایرانی یا خارجی 

ندارد. 
  ورزشگاه دستگردی 

سرمربی پیکان درخصوص اینکه پیش از این مدعی شده بود 

زمین ورزشگاه دستگردی استاندارد نیست:  ما در هفته های 
اخیر در کرج بازی کردیم . به هر شکل امکانات مان همین است و 
نمی توانیم چیز جدیدتری داشته باشیم. به هر شکل زمین پاس 
قوامین هم سال ها شرایط این شکلی دارد و باز هم باید تشکر 
کنیم برای این بازی این زمین را به ما دادند. البته زمین اصلی 
پیکان، انقلاب کرج است. نمی توانم درمورد این تغییر و تحول 
صحبت کنم و دنبال بهانه باشم. وی افزود: نمی خواهیم این 
اتفاق بیفتد. آیا باید جلوی استقلال ۳ گل بخوریم؟ نمی خواهیم 
گل بخوریم . به همین دلیل خوب دفاع می کنیم. اگر بد دفاع 
کنیم به همین تعداد گل می خوریم. وقتی هم توپ را در اختیار 
داریم باید بچه ها کارهای هجومی را هم رعایت کنند. برای حفظ 

کیفیت فوتبالیست خیلی مهم است. 
VAR  

وی در پاسخ به سوال فارس مبنی بر اینکه باشگاه های 
استقلال و پرسپولیس می گویند با توجه به پرداخت اجاره 
ورزشگاه آزادی نباید پول VAR را پرداخت کنند و از طرفی 
فدراسیون هم مدعی است خود باشگاه ها باید هزینه این سیستم 
را پرداخت کنند و در این وضعیت آیا باشگاه پیکان با توجه به 
شرایط میزبانی اش، فکری برای این موضوع کرده است، گفت: 
این را باید از مدیرعامل باشگاه سوال کنید و در حیطه وظایف 
من نیست  اما همیشه گفته ام همه باشگاه های ما مشکل سخت 

افزاری دارند. این موضوع هم به آن اضافه شده است . 

سیدمهدی سیدصالحی مهاجم سال های 
گذشته تیم استقلال در خصوص دیدار های 

این تیم در لیگ برتر صحبت کرد. 
  نظر شما درباره پیروزی های پرگل 
تیم فوتبال استقلال مقابل ملوان، مس 

کرمان و نفت مسجدسلیمان چیست؟
ابتدای فصل لیگ برتر به  از   ساپینتو 
دنبال ایجاد هماهنگی بین بازیکنانش بود 
تا بتواند هارمونی تیمی را در ترکیب ایجاد 
کند. بر همین اساس در ۳ بازی آخر خودش 
توانست به ترکیب اصلی و ثابت دست پیدا 
کند. این هماهنگی بین نفرات باعث شد تا 
بتواند پیروزی ها پرگلی را کسب کند.  در خط 
حمله مهدی قائدی، ارسلان مطهری و محمد 
محبی همزمان در ترکیب قرار گرفتند و این 
مهاجمان قدرت تهاجمی استقلال را به شکل 
قابل توجهی افزایش دادند. ساپینتو از ابتدای 
فصل در خط دفاعی چند مدافع را در ترکیب 
استفاده کرد و بعد از رفع مصدومیت عارف 
غلامی می بینید که استحکام و قدرت دفاعی 
تیم بیشتر از قبل شد. از طرفی آرش رضاوند 
هم نقش زیادی در تداوم برتری و پیروزی های 
استقلال در چند بازی گذشته داشته است. 
ساپینتو خیلی دیر به ترکیب ثابت خود دست 
یافت و برای رسیدن به آرامش تاکتیکی، 
استقلال دستخوش تغییرات زیادی شد، اما 
در نهایت این هارمونی تیمی تمرکز را در تیم 
و بازیکنان بالا می برد. داشتن برترین بازیکنان 
اصلا تضمینی برای کسب نتیجه نیست، چون 
باید عملکرد تاکتیکی آنها نیز برای موفقیت 
تیم تأثیرگذار باشد و به تنهایی نمی تواند 

تضمین خوبی باشد. 
  البته استقلال در دیدار با مس کرمان 

۲ گل دریافت کرد!
 خط دفاعی استقلال در بازی با مس اصلا 
سخت گیری لازم را برای محافظت بازیکنان 
حریف نداشت و توپ به راحتی به دروازه 
آبی پوشان نزدیک می شد. هر مدافع باید به 
صورت »من تو من« در مقابل نفرات حریف قرار 
گیرد تا نتوانند به راحتی به سمت دروازه ضربه 
بزنند. همچنین در ضربات ایستگاهی هم عدم 
سخت گیری مدافعان دیده می شود که باید 

بیشتر برای توپ گیری تلاش کنند. 
  مهدی قائدی در دو دیدار مس کرمان 

و نفت مسجدسلیمان درخشش داشت!
 بازیکنان همیشه تحت تاثیر مسائل روحی 
و روانی تغییرات زیادی در عملکردشان دیده 
می شود. قائدی هم از ابتدای فصل در ترکیب 
تیم فوتبال استقلال قرار می گرفت، اما آنچنان 
موفقیتی نداشت. به طور حتم در این چند بازی 
قایدی تمرکز بالایی دارد و توانسته تأثیرگذاری 
زیادی در گلزنی استقلال داشته باشد. او قبل از 
رفتن به امارات هم یکی بهترین های استقلال 
بود و همیشه انتظار درخشش او را در هر بازی 

داریم. 
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 شاهرخی: منافع اعضای هیات رئیسه فقط یک چیز است
تأکید کرد،  فوتبال کشورمان  تیم ملی  مربی پیشین 
فدراسیون فوتبال باید بعد از اتمام جام جهانی ۲۰۲۲، قطع 
همکاری کی روش با تیم ملی را اعلام می کرد. همایون شاهرخی 
در گفت وگو با تسنیم، در مورد خداحافظی کارلوس کی روش 
از تیم ملی ایران و حضورش در تیم ملی قطر آنهم در حالی که 
فدراسیون فوتبال در این مدت حاضر نشد قطع همکاری با این 
مربی را اعلام کند، اظهار داشت: وقتی در فوتبال هرج و مرج 
باشد همین اتفاقات هم رخ می دهد. فدراسیون باید بعد از اتمام 
جام جهانی، ضمن قدردانی از سرمربی تیم ملی، قطع همکاری 
با کی روش را اعلام می کرد. شما دیدید که همه تیم ها بعد 
از اتمام این مسابقات تکلیف نیمکت شان را مشخص کردند. 
سرپرست پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان همچنین تصریح 

کرد: فدراسیون در خیلی از مواقع مقابل تصمیمات کی روش 
واکنشی نشان نداد. ما چهار گلر به جام جهانی بردیم و با یک 
بازیکن کمتر راهی این جام شدیم. جالب اینجاست که این 
مربی بعد از بازگشت تیم ملی به ایران، راهی کاخ سعدآباد شد! 
واقعا چرا کی روش هنگام ترک ایران از تیم ملی خداحافظی 
نکرد؟! این اتفاقات بی حرمتی به مردم و فوتبال ایران است. 
مربی پیشین تیم ملی با بیان اینکه باید با مردم صادق بود، 
خاطر نشان کرد: انتخاب سرمربی تیم ملی در همه رشته ها 
کاری تخصصی است و کار تخصصی هم آدم های متخصص 
می خواهد. این کار باید به کمیته فنی سپرده شود ولی ما یا 
کمیته فنی نداریم یا اگر هم داشته باشیم اعضایش را تحویل 
نمی گیریم و دیدید که قبل از جام جهانی چه برخوردی با این 

کمیته شد. دوستان در هیات رئیسه دور هم جمع می  شوند و 
منافع شان فقط یک چیز است؛ بودن در فدراسیون. من که فقط 
دو یا سه نفر از آنها را می شناسم. اعضای هیات رئیسه معمولاً 
هرچه رئیس بگوید می گویند چشم و نتیجه اش همین می شود 
که امثال کی روش از فوتبال ما سوءاستفاده می کنند. شاهرخی 
در پایان گفت: اگر الان سرمربی تیم ملی را انتخاب کنیم، چه 
ایرانی باشد و چه خارجی، بعدها می خواهد بگوید یا زمان در 
اختیار نداشتم یا اینکه بازی دوستانه نداشتیم و نتوانستیم تیم 
و بازیکنان را بشناسیم. سرمربی تیم ملی باید بعد از جام جهانی 
انتخاب می شد، ولی هنوز دوستان مشغول کارهای دیگر 
هستند و سرمربی تیم امید هم انتخاب نشده است. در نهایت 

هم دل مردم و فوتبال دوستان به درد می آید. 


